
Skolebestyrelsesmøde torsdag den 19. september 2024 kl. (16.45-17.00) + 17-19  
Der er formøde i forhold Ɵl punkter markeret med (formøde) 

Der er spisning fra 16:45-17:00 |  

Skolebestyrelsesmøde 17:00-19:00 

Det er muligt at deltage digitalt – link kan fremsendes umiddelbart før mødets start 
 

Aĩud fra Anders, Brian og elevrådet 

Opfølgning fra sidste møde 
 
Evaluering af deltagelse på 0. 
og 7. årganges forældremøde 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dato for forældremøde og 
møder i specialafdelingen  
 
 
Status på udlevering af folder 
til forældreråd 
 
Status på evt. køb af 
billedkatalog 
 
 
Hvem deltager i Skoler og 
Forældres Landsmøde 
Landsmødet foregår i år den 
22. og 23. november i Nyborg. 
Her kan 2 repræsentanter 
deltage. (formøde) 
 
Sommerhilsen/præsentation af 
bestyrelsen ud, beslutning 
(formøde) 
 

  
 
0. årgangs forældremøde er torsdag den 26. 
september. Her deltager skolebestyrelsen. 
 
Anders og Marlene deltog, samt en repræsentant fra 
hhv. Føvling og Glejbjerg, ved 7. klassernes 
forældremøder og gav et slag for forældreråd. 
Forældrerepræsentanter fra de tre forbundne skoler 
orienteres om dato for 7. årgangs forældremøde i 
juni (24. juni 2025) 
 
Det var en smule presset ift. tid, inden klasserne 
skulle over i salen og høre et oplæg om teenagelivet 
fra SSP. Man kigger på fordelingen af tid og 
organiseringen af de forskellige til næste år. 
 
Der skal som bestyrelse være fokus på synligheden 
til diverse arrangementer, som der også er det i 
almendelen. 
 
’’Gode råd til kontaktforældre’’ folderen er sendt ud 
på AULA i slutningen af august. 
 
Den må gerne købes efter aftale med Odense 
Skolefoto. Der bliver sat 100+ til salg ved en pris af 
50 kr. Der bliver skrevet ud, når den er tilgængelig. 
 
Skolebestyrelsen fravælger i år udgiften ved at 
deltage i landsmødet, og vælger i stedet at drøfte 
retning og indsatsområder i eget regi. 
 
 
 
 
Udgår for nu. Der kommer en melding herom senere. 
 
 
 

15 min 
 
 
  



Synlig bestyrelse, deltagelse i 
møder ved almen, special og 
elevrådet 

Bestyrelsen vil meget gerne have en invitation, 
hurtigst muligt, så man kan komme ud og være 
deltagende i elevrådet i både almen og special. 

Orientering om Frit 
skolevalg (se vedlagte bilag) 
 
Orientering og udarbejdelse af 
høringssvar (høringsfrist 2/10) 

  
 
 
Taget til efterretning og der udarbejdes ikke et 
høringssvar fra bestyrelsen. 

30 min 

Budget  
 
Gennemgang af budget og 
udarbejdelse af høringssvar 
(høringsfrist 25/9) 

 Gennemgang ved Mike. 
 
Spørgsmål til udvalgte besparelser. 

1 time 

Meddelelser – 
orienteringspunkt 
 
Ledelse 

- Sygefravær 
 

- Elevtal 5/9 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Skolens økonomi 
 
 
 
 

- Lokale besparelser 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tillidsvalgte/personale - almen 
og special 
 
 
 

 
 
 
 
LC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
HH  
 
 
 
RAP 
 
 

 
 
 
 
Orientering, som er taget til efterretning 
 
Holdene, som blev budgetteret med i indskolingen 
og på mellemtrinnet holdt. I udskolingen var der 
også positivt udfald selvom det stod og vippede med 
få elever. 
 
Der er nedsat en arbejdsgruppe omkring den 
fremtidige tildelingsmodel for skoleområdet. LC er 
en del af denne. 
 
Gennemgang af situationen pr. 31/8. pt. er der et lille 
overskud og der vil i november blive taget stilling til, 
hvad eleverne og skolen vil kunne profitere af, hvis 
der fortsat er et lille overskud. 
 
Pga. af usikkerhed omkring elevtal den 5. september 
ift. den økonomiske tildeling, er der på skolens 
budget i år lavet en besparelse i form af skolefesten. 
Dette er besluttet med vægt på, at lærernes 
tilstedeværelse til skolefesten svarer til ca. ½ 
lærerstilling. 
 
Hvor meget er der brug for at forældre orienteres om 
dette? Der bydes ind, hvis der er brug for mere eller 
mindre ift. det. 
 
I almen er man kommet godt i gang med skoleåret 
og der er god stemning. 
De fleste har afholdt forældremøder. 
 

15 min 
 
 
 
 
 
 
  



 
 
 
 
 
 
 
 
Forældrevalgte 
 
 
 
Elevråd 

I special er man i gang med revisitering, som fylder 
en del. 
Der er blevet tilmeldt hold til specialskolefodbold. 
Der er afholdt forældremøder, men mangler stadig 
lidt. Er der fra medarbejdernes side ønske om 
skolebestyrelsens deltagelse, skal de endelig 
kontakte de forældrevalgte. 
  
Der har været dialogmøde mellem skolebestyrelser 
for skolerne i kommunen og udvalget for Skole og 
Børn. 
 
Er forhindret, men kommer til mødet i oktober 

Evt.  
 

5 min. 

Punkter til næste møde  Velkommen til elevrådet, kort orientering af valgte 
elever og kursusdag 
 
Forslag om fast besøg af SSP de første måneder af 7. 
årgang 
 
Referater fra bestyrelsesmøderne ved forbudne 
skoler 
 
NADA 
 
Hvordan går det med 6. årgang på fase 3 gangen 
 
Doolexia 
 
Kunstig intelligens, skoletube 
 
Emner dialogmøde med udvalget for Skole og Børn 

 

 

Ref: JDK 


